
A L’ALCALDESSA DE GIRONA 
 
Aviat farà un any que vàrem adreçar-nos a vostè mitjançant una carta amb més 
d´una vuitantena de signatures al registre de l´Ajuntament exposant problemes 
d´il�luminació, seguretat i neteja a l´aparcament municipal que hi ha al polígon 
Mas Xirgu, a prop del parc de bombers. Tres mesos més tard, com que no vèiem 
cap novetat al respecte, ens posem en contacte amb el programa de Televisió de 
Girona, L´alcaldessa Fil Directe. La seva resposta va ser que no tenia coneixement 
d´aquesta carta i que esbrinaria què havia passat. A dia d´avui encara no hi ha 
hagut cap actuació per part de l´Ajuntament, però el que és més penós és que 
ningú ens hagi notificat ni tan sols com està aquest assumpte i si tenen previst o no 
fer-hi alguna millora. Aviat arribarà l´hivern, es farà més evident la manca 
d´il�luminació en aquesta zona i molts dels treballadors sortirem al carrer després 
de treballar i haurem de palpar a les fosques per tal de no prendre mal amb 
qualsevol dels vehicles estacionats o altres estris que hi ha a l´aparcament. 
Francament, totes les persones afectades estem totalment decebudes per la manca 
absoluta de tacte, d´atenció i d´informació que aquest Ajuntament -i principalment 
vostè, com a alcaldessa-, ha demostrat envers aquest problema. Fa anys havíem 
tingut experiències similars amb l´anterior alcalde, Joaquim Nadal. Sens dubte el 
seu tarannà era veritablement de servei al ciutadà, responia les cartes rebudes o 
fins i tot era fàcil veure´l in situ comprovant les deficiències de la zona. Sap què 
farem, Sra. Pagans? Tornarem a registrar de nou la carta a les oficines del seu 
Ajuntament. I aquesta vegada, no volem cap resposta o disculpa, volem que actuï i 
posi els mitjans necessaris per tal d´arranjar aquesta situació tan lamentable. 
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